
Protokół Nr LXX

z  sesji  Rady  Miejskiej  w  Staszowie,  która  odbyła  się  w  dniu 28  lipca  2022  roku w  sali

konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Staszowie.                

W sesji wzięło udział 21 radnych na ogólną liczbę 21 radnych (lista obecności w załączeniu do

protokołu – zał. nr 1).

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Pan Leszek Kopeć – Burmistrz Miasta i Gminy Staszów;

Pani Henryka Skowron – Skarbnik Miasta i Gminy Staszów,

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu;

Pani Lidia Złotnik – Z-ca Kierownika Wydziału Inwestycji i Planowania Przestrzennego;

Pani Jolanta Klimek – Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska;

Ad. 1    

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie dokonał otwarcia sesji,

stwierdził quorum i powitał zebranych. 

Ad. 2

Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie przedstawił proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Zatwierdzenie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 29 czerwca 2022 r.

4. Podjęcie uchwał w sprawie:

a)   udzielenia przez Gminę Staszów pomocy rzeczowej Województwu Świętokrzyskiemu –
projekt nr 569/22,

b)   zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035
– projekt nr 564/22,

c)   wprowadzenia zmian w budżecie Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr
565/22,

d)  określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Staszów na rok szkolny 2022/2023 
– projekt nr 566/22,

e)  zmiany uchwały nr XXVII/271/12 Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 27 września 2012
r. w sprawie szczegółowych zasad udzielania nauczycielom, którym powierzono stanowiska
kierownicze  zniżek  w  realizacji  obowiązkowego  tygodniowego  wymiaru  godzin
dydaktycznych,  wychowawczych  i  opiekuńczych  oraz  określenia  tygodniowego
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust.3 ustawy 
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Karta  Nauczyciela  zatrudnionych  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych,  dla  których
organem prowadzącym jest Gmina Staszów – projekt nr 567/22,

f) wyrażenia  zgody  na  zawarcie  umowy  o   świadczenie  usług  w  zakresie  publicznego
transportu zbiorowego na terenie gminy Staszów – projekt nr 568/22.

5. Wolne wnioski, w tym:

- informacja Burmistrza Miasta i Gminy Staszów z działalności za okres od 28 czerwca
2022 roku do 26 lipca 2022 roku.

6. Zamknięcie sesji.

Nie zgłoszono wniosków, uwag do porządku obrad.

W  związku  z  powyższym  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz  poddał  pod

głosowanie porządek obrad, który został jednogłośnie przyjęty (obecnych było 21 radnych). 

Przed  przystąpieniem do realizacji  porządku  obrad  o  zabranie  głosu  poprosił  radny  Wojciech

Charyga, który zgłosił wniosek formalny w sprawie ograniczenie czasu wypowiedzi radnych do 

3 minut w poszczególnych punktach obrad dzisiejszej sesji. 

W związku  z  powyższym Przewodniczący  Rady  Miejskiej  Ireneusz  Kwiecjasz poddał  pod

głosowanie w/w wniosek, który przy 4 głosach za,  10 głosach przeciw i  6 wstrzymujących się

został odrzucony. 

Ad. 3

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 29 czerwca 2022 r. i przyjęli go jednomyślnie

(obecnych było 20 radnych). 

         Ad. 4 a

Pani  Lidia  Złotnik  -  Z-ca  Kierownika  Wydziału  Inwestycji  i  Planowania  Przestrzennego

odczytała  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  przez  Gminę  Staszów  pomocy  rzeczowej

Województwu Świętokrzyskiemu – projekt nr 569/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXX/571/2022

(w załączeniu do protokołu).

   Ad. 4 b

Pani  Henryka  Skowron  –  Skarbnik  Miasta  i  Gminy  Staszów  odczytała  projekt  uchwały  

w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Staszów na lata 2022 – 2035

– projekt nr 564/22.
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Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXX/572/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 c  

Pani Henryka Skowron przedstawiła projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie

Miasta i Gminy Staszów na 2022 rok – projekt nr 565/22.

Radny Tomasz Otrębski odniósł się do zwiększenia wydatków budżetu w dziale 801 Oświata  

i  wychowanie ,,dowozu uczniów do szkół w kwocie 120 000,00 zł.  Poprosił  o informacje jaki

wykonawca będzie wykonywał usługę dowozu uczniów. 

Radny Hubert Gawłowicz odniósł się do zwiększenia wydatków budżetu w dziale 600 Transport 

i łączność ,,Drobne i awaryjne naprawy ciągów pieszo – rowerowych zlokalizowanych na terenie

gminy Staszów” w ramach funduszu ochrony środowiska  w kwocie  100 000,00 zł.   Poprosił  

o przedstawienie planowanego zakresu prac objętych zadaniem.  Zapytał również o zwiększenie

wydatków  w  dziale  900  Gospodarka  komunalna  i  ochrona  środowiska  ,,Zakup  kamer

monitorujących nielegalne wysypiska odpadów w ramach funduszu ochrony środowiska w kwocie

50 000,00 zł. Radny zwrócił się do Burmistrza o przedstawienie, na jaki cel zostaną przeznaczone

powyższe środki.

Burmistrz Miasta i Gminy Staszów Leszek Kopeć w zakresie zapytania dotyczącego wykonawcy

na  dowóz  uczniów  do  szkół,  wyjaśnił,  iż  obecnie  jesteśmy  w  trakcie  procedury  weryfikacji

dokumentacji  przetargowych.  W zakresie  zapytania  radnego  Gawłowicza  dot.  zakresu  naprawy

ciągów pieszo – rowerowych poinformował, iż naprawą  zostaną objęte istniejące ciągi pieszo –

rowerowe na terenie miasta.  Możliwość przystąpienia do ich przebudowy, uzależniona będzie od

możliwości  finansowych  gminy.  Odnosząc  się  do  zakupu  kamer  monitorujących  nielegalne

wysypiska odpadów, poinformował, iż zostało zaplanowane zakupienie kilku sztuk, które zostaną

umiejscowione między innymi w pobliżu altan śmietnikowych ze szczególnym uwzględnieniem

miejsc najbardziej narażonych na podrzucanie odpadów. 

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 20 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXX/573/2022
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(w załączeniu do protokołu).   

Ad. 4 d

Pani Jolanta Macias – Kierownik Wydziału Edukacji, Kultury i Sportu zapoznała z projektem

uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Staszów na rok szkolny

2022/2023 – projekt nr 566/22.

Radni nie podjęli dyskusji.

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 19 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXX/574/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 e

Pani Jolanta Macias zapoznała z projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXVII/271/12

Rady Miejskiej w Staszowie z dnia 27 września 2012 r. w sprawie szczegółowych zasad udzielania

nauczycielom,  którym powierzono  stanowiska  kierownicze  zniżek  w  realizacji  obowiązkowego

tygodniowego wymiaru godzin dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz określenia

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust.3

ustawy  Karta  Nauczyciela  zatrudnionych  w  szkołach  i  placówkach  oświatowych,  dla  których

organem prowadzącym jest Gmina Staszów – projekt nr 567/22.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXX/575/2022

(w załączeniu do protokołu).

Ad. 4 f

Pani  Jolanta  Klimek  –  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Komunalnej  i  Ochrony

Środowiska  zapoznała z projektem uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie umowy o

świadczenie  usług  w zakresie  publicznego  transportu  zbiorowego  na  terenie  gminy  Staszów –

projekt nr 568/22.

Nie podjęto dyskusji. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie.

Rada Miejska jednomyślnie (obecnych było 18 radnych) podjęła

Uchwałę nr LXX/576/2022
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(w załączeniu do protokołu).

Ad. 5 

W wolnych wnioskach radny Tomasz Otrębski poprosił o informację w zakresie realizacji zadania

dot.  przebudowy  ulicy  KEN  w  Staszowie  oraz  zadania  przebudowy  ulicy  Słowackiego  

w Staszowie. Zapytał również o zadanie inwestycyjne dotyczące przebudowy kortów tenisowych

przy  Szkole  Podstawowej  nr  3  w  Staszowie.  Radny  zapytał  o  termin  rozpoczęcia  realizacji

przedmiotowej inwestycji. Ponadto zapytał, czy jeszcze w tym roku uda się zrealizować częściowo

zadanie dotyczące zamykania altan śmietnikowych usytuowanych na terenie naszego miasta.

Radny Hubert Gawłowicz poruszył kwestie braku przedłożenia przez Burmistrza  na dzisiejszej

sesji  projektu  uchwały  w  sprawie  dopłat  do  ścieków  dla  odbiorców  poszczególnych  grup

taryfowych  na  terenie  gminy  Staszów.  Zapytał,  czym  jest  spowodowana  decyzja  i  jakie  są

perspektywy  na  przyszłość.  Zapytał  również  o  plany  na  przyszłość  związane  z  produkcją  

i  dystrybucją energii cieplnej do ogrzewania mieszkań. W związku z czym, zapytał, czy Prezes

ZEC-u przekazywał informację jak wygląda sytuacja na dzień dzisiejszy.  Zgłosił również potrzebę

obniżenia krawężników ciągów pieszo – jezdnych przy ul. Mickiewicza w Staszowie. 

Radny Dominik Rożek poruszył kwestię ulicy Spokojnej w Staszowie, gdzie obowiązywał zakaz

wjazdu  pojazdów  o  masie  powyżej  3,5  tony.  Przekazał,  iż  z  posiadanych  informacji  od

mieszkańców od jakiegoś czasu dopuszczono wjazd samochodów dostawczych. W związku, z czym

poprosił Burmistrza o wyjaśnienie na czyj wniosek udzielono zgodę na wjazd ciężkich pojazdów

ciężarowych. 

Radny Jacek Maruszewski wyraził opinię, iż decyzję o zawieszeniu dopłat do ścieków Burmistrz

powinien skonsultować z radą.  Dodał,  iż  jest  to  znacząca podwyżka dla naszych mieszkańców,

która dotknie finansowo nasze społeczeństwo dość mocno, a w ostatnim czasie drożej wszystko. 

Radny stwierdził, iż na tle innych gmin staszowska cena za ścieki jest wysoka. Zdaniem radnego

należało utrzymać dopłaty do ścieków.

Radny Bonifacy Wojciechowski zapytał, czy były podejmowane rozmowy z zarządem spółdzielni

mieszkaniowej w zakresie zamykania altany śmietnikowej przy ul. Kilińskiego w Staszowie. 

Ponownie o zabranie głosu poprosił  radny Hubert Gawłowicz  zwrócił  się o podjęcie działań  

w zakresie poprawy kratki odwadniającej usytuowanej w ulicy Spokojnej przy wjeździe z ulicy

Langiewicza w Staszowie. Poprosił o przeanalizowanie sprawy dla rozwiązania tego utrudnienia

zgłaszanego przez mieszkańców. 
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Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Staszów  Leszek  Kopeć w  pierwszej  kolejności  odniósł  się  do

zapytania radnego Tomasza Otrębskiego w zakresie realizacji zadania dot. przebudowy ulicy KEN

w Staszowie oraz zadania przebudowy ulicy Słowackiego w Staszowie. Poinformował, iż na chwilę

obecną zostały  podpisane  umowy na  wykonanie  inwestycji  z  wykonawcą  i  oczekują  na  swoją

realizacje.  W  kwestii   przebudowy  kortów  tenisowych  przy  Szkole  Podstawowej  Nr  3  

w Staszowie, wyjaśnił, iż ponownie został ogłoszony przetarg na realizację zadania. W zakresie

zapytania  radnego  Dominika  Rożka  dotyczącego  dopuszczenia  wjazdu na  drogę  

z  ograniczeniem  tonażu  przy  ul.  Spokojnej  w  Staszowie,  odpowiedział,  iż  zgłoszona  kwestia

zostanie  sprawdzona.   W kwestii  zapytania  radnego  Bonifacego  Wojciechowskiego  w  zakresie

prowadzonych  rozmów  z  zarządem  spółdzielni  mieszkaniowej  w  sprawie  zamykania  altan

śmietnikowych,  wyjaśnił,  iż  cała  sprawa  to  kwestia  dogadania się  między  spółdzielniami,

wspólnotami i mieszkańcami w zakresie zabezpieczenia altan śmietnikowych. Na pytanie radnego

Huberta Gawłowicza i Jacka Maruszewskiego w zakresie zawieszenia dopłat do ścieków, wyjaśnił,

iż nie pozwala na to stan budżetu, w którym stale rosną wydatki. Poinformował, iż 1,2 mln zł trzeba

dodatkowo przeznaczyć na odsetki kredytowe, które ostatnio bardzo wzrosły, a 700 tys. zł trzeba

zabezpieczyć do umowy na  energię elektryczną, która również podrożała. Poinformował również,

że tworząc budżet na ten rok, gmina zaplanowała pieniądze na dopłaty, na podstawie poprzednich

stawek,  a  podwyżkę  Wody  Polskie  zatwierdziły  w lutym tego  roku,  więc  na  dopłaty  nie  było

wystarczających pieniędzy. Do tej pory próbowano przesuwać je z innych wydatków, ale teraz nie

ma już  nawet  i  tej  możliwości.  Nadmienił,  iż   dopłaty  możemy tylko  realizować  z  dochodów

własnych gminy. Zaznaczył również, że dochody własne potrzebne są na zabezpieczenie środków

do  prowadzonych  i  rozpoczynających  się  inwestycji  na  terenie  miasta  i  gminy  Staszów.  Na

zakończenie  swojej  wypowiedzi,  zapewnił,  że  będzie  czynił  starania,  aby  znaleźć  dodatkowe

pieniądze  i  wznowić  dopłaty  dla  mieszkańców. W kwestii  zgłoszonej  przez  radnego  Huberta

Gawłowicza o  podjęcie działań w zakresie poprawy kratki odwadniającej usytuowanej w ulicy

Spokojnej  przy  wjeździe  z  ulicy  Langiewicza  w  Staszowie,  odpowiedział,  iż   temat  zostanie

sprawdzony, wówczas radny zostanie poformowany o podjętych działaniach. 

Następnie przedstawił informację z działalności za okres od 28 czerwca 2022 roku do 26 lipca

2022  roku,  w  tym  przedstawił  obecnie  realizowane  zadania  inwestycyjne  (w  załączeniu  do

protokołu). 

Radny Piotr Kasperkiewicz  w imieniu  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego  i  Przedsiębiorczości

podziękował za udział w posiedzeniu w dniu 11 lipca br. i przychylność ze strony Nadleśniczego
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Nadleśnictwa  Staszów  oraz  Przedstawiciela  Komendy  Powiatowej  Policji  w  Staszowie  

w zakresie opracowania projektu organizacji ruchu drogowego w obrębie kąpieliska w Golejowie.  

         Ad. 6

Pan Ireneusz Kwiecjasz – Przewodniczący Rady Miejskiej w Staszowie podziękował za udział

w sesji, po czym zamknął jej obrady. 

Na tym protokół zakończono.

      Czas trwania sesji od godz: 13:25 do godz:15:15.    

      

        

      Protokolant:                       Przewodniczący 

      Marlena Janowska                      Rady Miejskiej w Staszowie    

                 ( - )  Ireneusz Kwiecjasz
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